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Jegyzőkönyv 

amely készült Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Kulturális Bizottsága  

2007. január 17-i üléséről 
 
Jelen vannak: 

 
Homa János 
Szeleczki János 
Saárossy Kinga 
Kalmár Péter 
Kovács Jánosné 
Gál Sándor 
 
Protovinné Zsilinszky Erzsébet 
Agyagási Dezső 
Orosz Helga 
Grósz Ákosné Urbán Éva 

 
Homa János: Köszönti a bizottságot és az iroda munkatársait, megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. 3 napirend vár megtárgyalásra, van-e valakinek hozzáfűznivalója, vagy 
kiegészítése? (Nincs.) 
 
Napirend előtt: 
Homa János: Az Idegenforgalmi Bizottság ülésén javaslatot tettek arra, hogy a 2007. évi 
turisztikai-kulturális rendezvényekről készült beszámolót a Kulturális Bizottsággal való 
együttes ülésen tárgyalják meg, melyre február 5-én 16 órai kezdettel kerülne sor. 
 
Törőcsik Miklós: Akkor itt ezt a kérdést leveszik a napirendről? Döntés kérdése. 
 
Homa János: Megszavaztatja az ülés előzetesen kiküldött napirendi pontjait, melyet a 
bizottság egyhangúlag elfogadott. 
 
1. Napirend: Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének rendelettervezete az állandó 

bizottságok feladat és hatásköréről. 
 
Protovinné Zsilinszky Erzsébet: az előző ülésen a tagok már tárgyalták ezt a témát, csak egy 
formai egységesítésről van szó. 
 
Törőcsik Miklós: a Bródy Sándor Városi Megye Könyvtár társulási tanácsának a 
beszámolóját megtárgyalja a bizottság. A többi miért nem tartozik ide? 
 
Protovinné Zsilinszky Erzsébet: A könyvtár esetében gesztor a város, a BBMK-nak a megye a 
gesztora, a Tourinform pedig az Idegenforgalmi Bizottsághoz tartozik. 
 
 
Homa János 



 2 

Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 
egyhangúlag támogatta a közgyűlés elé terjesztést. 
 

1/2007.(01.17.) sz. döntés: 

 

 A bizottság az állandó bizottságok feladat és hatásköréről szóló rendelettervezet 

megtárgyalása után támogatta annak közgyűlés elé való terjesztését. 
 
 
2. Napirend: Beszámoló a 2007. évre tervezett turisztikai-kulturális nagyrendezvényekről 

 
Homa János: célszerű lenne a februári együttes ülésen megtárgyalni ezt a témát. Ennek a 
napirendnek az előkészítése során több anyag készült, változások is történtek, célszerű lenne 
megvárni, ameddig valamelyest tisztul a kép. Elfogadható ez? 
 
Saárossy Kinga: A Belvárosi vigasságok később került be az irodára. 
 
Protovinné Zsilinszky Erzsébet: Úgy gondoltuk, hogy a kiegészítő anyagokat az összevont 
ülésen osztanánk ki.  
 
Homa János: Február 5-e, hétfő, 16 órai időpont megfelelő lesz? 
 
Törőcsik Miklós: Nem tudja helyeselni, hogy ad-hoc jelleggel változnak az időpontok. 
Ragaszkodjunk a rögzített időpontokhoz. 
 
Gál Sándor: Az egri civil kerek-asztal szeretné véleményezni az anyagot, ehhez kellene az 
anyag. A Pünkösd fényes udvara – a Vár a fő szervezője, illetve egy konzorcium készíti elő 
ill. bonyolítja. Az NKA és az NCA támogatását várjuk. 
 
Homa János: Jegyző úrral egyeztetjük majd, hogy a civil kerek-asztal résztvevőjét milyen 
információval kell, hogy ellássuk. 
Szavazhatunk a február 5-i közös bizottsági ülésről? Szavazás. Megállapítja, hogy a bizottság 
6 igen szavazattal elfogadta a javaslatot 
 

2/2007.(01.17.) sz döntés: 
 

 A bizottság úgy döntött, hogy a 2007. évre tervezett turisztikai-kulturális nagyrendezvényekről 
szóló beszámolót  2007. február 5-én az Idegenforgalmi Bizottsággal való együttes ülésen tárgyalják 

meg. 

 
 
3. Napirend: Tájékoztató a Bródy Sándor Megyei és Városi Könyvtár ingatlant érintő 

kérdésekről 
 
Protovinné Zsilinszky Erzsébet: Intenzíven 2003-től vetődött fel újra a téma a Nemzeti 
Fejlesztési Tervvel és az Uniós pályázatoknak köszönhetően felvetődött az integráció kérdése. 
A vegyes tulajdonlás kérdése a probléma, mivel csak tiszta tulajdoni helyzet esetén lehetne 
eredményesen pályázni. A nagypréposti palota megyei tulajdon, a főiskola épülete pedig 
egyházi tulajdon, ezért nem lehet nagy eséllyel pályázni. 
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Kalmár Péter: Az integrációs elképzelés, amely újra és újra előjön, az a könyvtáros szakma 
teljes ellenérzése mellett történik. Számos kifogás merül fel a könyvtár használatát illetően, 
melyek nem csupán fizikai természetű kifogások, hanem szellemiek is. A magam részéről azt 
kérem, hogy fontolja meg a tisztelt bizottság, hogy egy ilyen kezdeményezést újra 
elővegyenek. Határozottan nem támogatja az elképzelést. 
 
Homa János: Hasonlóan látja ezt a problémát. Nem a főiskola tulajdonában van a Líceum 
épülete, ez nehezíti a terv végig-vitelét. Ezen kívül természetesen jogi problémák is 
felmerülnek. Kér, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 
elfogadta a tájékoztatót. 
 

3/2007.(01.17.) sz döntés: 

 
 A Bródy S. Megyei és Városi Könyvtári ingatlant érintő kérdésekről szóló tájékoztatót a Bizottság 

elfogadta. 

 
K.m.f. 

 
  Agyagási Dezső                                                                                                      Homa János 
jegyzőkönyvvezető                                                                                                      tanácsnok 


